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Protokół Nr XXXVII/09
z Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie

z dnia 7 kwietnia 2009 r.

Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 12:30.

Na ogólna liczbę radnych obecnych było 15, zgodnie z lista obecności stanowiącą
załącznik do niniejszego protokołu.

W Sesji Rady udział wzięli:
- Radni wg załączonej listy obecności;
- Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin;
- Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin;
- Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin;
- Józef Czekalski – Kierownik Ref. RGO;
- Iwona Śmietanka – radca prawny;
- Przedstawiciele Młodzieżowej Rady Gminy Żychlin wg załączonej listy;
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli wg załączonej listy obecności;
- Mieszkańcy Gminy Żychlin.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – p. Zofia Pilarska.

Otwierając obrady powitała Radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika
Gminy i Sekretarza Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych, Kierowników
referatów Urzędu, Sołtysów i Przewodniczących Osiedli, przedstawicieli
Młodzieżowej Rady Gminy Żychlin oraz pozostałe osoby przybyłe na Sesji.

Na postawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła quorum Sesji, a więc jej
prawomocność do podejmowania uchwał.

Radni otrzymali porządek Sesji. Czy są jakieś uwagi bądź inne propozycje
do proponowanego porządku obrad? Proszę o zgłaszanie.

Burmistrz – poprosił o wprowadzenie do porządku obrad zmiany w postaci
wprowadzenia dodatkowego podpunktu d w punkcie 3 –  projekt uchwały
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/191/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
30 marca 2009r w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Sołectwa Drzewoszki.
Zmiana nazewnictwa została spowodowana wytycznymi Urzędu Marszałkowskiego
w sprawie składanych w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich działania
„ Odnowa i Rozwoju Wsi”. Uzyskaliśmy od merytorycznych pracowników informację
o pierwszej uwadze tego wniosku. Zostaliśmy poproszeniu o zmianę  nazewnictwa
poprzez zmianę  słów „przyjęcia”  na „zatwierdzenia” i z „przyjmuje się” na słowo
„zatwierdza się” .
Prosił również  o zmianę w punkcie 3 podpunkcie a. Dotyczy to  dołączenia 2
załączników  do projektu uchwały. Związane to jest również z uwag Urzędu
Marszałkowskiego. Musi się zmienić nazewnictwo miejscowości docelowej, której
dotyczy projekt. Czyli nie sołectwo Drzewoszki a docelowa miejscowość
„Drzewoszko Wielkie”. Proszę o dołożenie załącznika Nr 3 i 4 – gdzie zmiana dotyczy
dodania słowa na Drzewoszki Wielkie. Załącznik Nr 3 z poprzedniej poprosił
o zmianę numeracji na Nr 5.
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Przewodnicząca Rady – proszę o rozdanie załącznikom radnym.

Burmistrz – ogłosił oficjalnie, że zgodnie z Rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia
16 marca w sprawie łódzkiej ekonomicznej strefy ekonomicznej tereny inwestycyjne
gminy Żychlin uzyskały statut podstrefy ekonomicznej. Od kwietnia Dz. U. Nr 51
został wydany w dniu 2 i 36 kwietnia, mamy oficjalnie statut podstrefy, podpisana
została osobna umowa współpracy, na podstawie której służby strefy będą  walczyły
o uzyskanie  inwestora gospodarczego.
Poprosił o wręczenie egzemplarza rozporządzenia radnym.

p. Józef Kowalski – na podstawie § 23 Statutu Gminy Żychlin wnosimy o podjęcie
uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w Żychlinie. W załączeniu projekt uchwały.
W związku ze złożonym przez radnego – Pana Krzysztofa Stefaniaka oświadczeniem
o chęci pracy w Komisji Rewizyjnej zachodzi konieczność podjęcia przez Radę
stosownej uchwały.

Przewodnicząca Rady – odczytała wniosek. Do Rady Miejskiej w Żychlinie.
Na podstawie § 23 Statutu Gminy Żychlin wnosimy o podjęcie uchwały w sprawie
zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie.
W załączeniu projekt uchwały.
Podpisy wnioskodawców: pani Jadwiga Melcher, pani Elżbieta Tarnowska, pan
Bogdan Głuszcz, pan Robert Witeczek, pan Józef Kowalski, pan Krzysztof Stefaniak.
Projekt uchwały, w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej
w Żychlinie z dnia 25 kwietnia 2008r. w sprawie ustalenia składów osobowych
stałych Komisji Rady. Na podstawie art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r.
o samorządzie gminnym Rada Miejska w Żychlinie uchwala, co następuje:
§ 1. W Uchwale Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 kwietnia 2008r.
w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady wprowadza się
następujące zmiany:

1) § 1 pkt. 1 otrzymuje brzmienie:
„ 1) Komisja Rewizyjna
Przewodniczący – radny      -     Ostasz Roman,
Członkowie – radni               -    Głuszcz Bogdan,

 -    Jędrzejczak Marek,
- Melcher Jadwiga,
- Andrzej Szymański,
- Stefaniak Krzysztof;”

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Przewodnicząca Rady – zanim przystąpiła do przegłosowania zaproponowanych
zmian zadała pytanie do Burmistrza, czy wyraża zgodę na wprowadzenie
do porządku obrad takiego wnioski o zmianę składu Komisji Rewizyjnej.

Burmistrz – wyraził zgodę.

Przewodnicząca Rady – przystąpiła do przegłosowania zmiany w punkcie 3
podpunkcie a.

p. Iwona Śmietanka – pan Burmistrz zaproponował zmiany do porządku obrad
poprzez wprowadzenie litery d i wprowadzenie nowej uchwały i to jest zmiana
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porządku obrad. Natomiast autopoprawaka polega na zmianę załączników, czego
przegłosowywać nie trzeba, należy jedynie w momencie głosowania nad uchwałą
zaznaczyć poprawki  do projektu uchwały i przegłosować w całości.

Przewodnicząca Rady – przystąpiła do przegłosowania w sprawie dodania uchwały
w punkcie 3 podpunkcie d o brzmieniu w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXXVI/191/09
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 marca 2009r. w sprawie przyjęcia Planu
Odnowy Sołectwa Drzewoszki.

Za –                14
Przeciw –          0
Wstrzymał się – 0

Stwierdzam, że Rada zmianę przyjęła.

p. Andrzej Szymański – stwierdził, że przyjęcie wniosku złożonego przez grupę
radnych będzie błędem z powodu złego przygotowania projektu. Jest to Sesja
Nadzwyczajna i nie powinno się wprowadzać żadnych dodatkowych materiałów.

p. Iwona Śmietanka – jeśli radni przegłosują porządek obrad ze zmianą i będzie
ustawowa większość w głosowaniu, błędu nie będzie.
Procedura nie jest naruszona. Radni mają takie prawo zapisane w statucie.

15 minut przerwy

p. Andrzej Szymański – złożył wniosek o rezygnacje z bycia członkiem Komisji
Rewizyjnej.

Przewodnicząca Rady – przystąpiła do przegłosowania w punkcie 3 podpunkcie
e projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej
w Żychlinie z dnia 25 kwietnia 2008r. w sprawie ustalenia składów osobowych
stałych Komisji Rady.

Za – 8
Przeciw – 4
Wstrzymał się – 3

Stwierdzam, że Rada zmianę przyjęła.

p. Andrzej Szymański – ponownie poprosił o szczegółowe zapisanie w protokole,
że rezygnacja była przed głosowaniem zmiany składu Komisji Rewizyjnej.

Przewodnicząca Rady – przystąpiła do przegłosowania całego porządku obrad
wraz ze zgłoszonymi, przegłosowanymi zmianami.

Za – 9
Przeciw – 2
Wstrzymał się – 4
Stwierdzam, że Rada porządek obrad przyjęła.
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Porządek obrad Sesji:

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.

2. Zapytania i wolne wnioski.

3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a)  wprowadzenia zmian w budżecie gminy Żychlin na rok 2009 oraz zmiany

     Uchwały Nr XXXIII/171/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia 2008r.

     w sprawie  uchwalenia budżetu gminy Żychlin na rok 2009;

b) zaciągnięcie kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego

    pn.: „ Zagospodarowanie terenu wokół budynku Urzędu Gminy oraz Centrum

    Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego w budżecie Gminy Żychlin na 2009 r.

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego

    pn.:„ Termomodernizacja budynku Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w

    Żychlinie” zaplanowanego   w budżecie Gminy Żychlin na 2009r;

d) zmiana Uchwały Nr XXXVI/191/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 marca

    2009r. w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Sołectwa Drzewoszki;

e) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia

   25 kwietnia 2008r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji

   Rady.

4.  Odpowiedzi na zapytania.

5. Sprawy różne.

6. Zakończenie obrad.
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Do p – tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków.
Zgodnie z regulaminem Rady w tym punkcie możne zabierać głos również
publiczność.

Nie zgłoszono żadnych zapytań i wolnych wniosków.

Do p – tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach.

a)  wprowadzenia zmian w budżecie gminy Żychlin na rok 2009 oraz zmiany

     Uchwały Nr XXXIII/171/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia

    2008r. w sprawie  uchwalenia budżetu gminy Żychlin na rok 2009;

Przewodnicząc Rady – poprosiła p. Roberta Stasiaka o odczytanie projektu
uchwały.
Poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii.

p. Jadwiga Melcher – Komisja Rozwoju i Budżetu 3 głosami za pozytywnie przyjęła
                                   projekt uchwały;
p. Jacek Laska – Komisja Rolna 4 głosami za pozytywnie przyjęła projekt uchwały;
p. Roman Ostasz – Komisja Rewizyjna 5 głosami za pozytywnie przyjęła projekt
                                uchwały;
p. Elżbieta Tarnowska – z powodu braku quorum, członkowie Komisji Oświaty nie
                                       wypracowali opinii do projektu uchwały. Członkowie
                                       wypowiedzą się indywidualnie na Sesji.

Przewodnicząca Rady – czy są uwagi do powyższego projektu uchwały?
Przystąpiła do przegłosowania wraz ze zgłoszonymi przez Burmistrza zmianami.

Za –                 15
Przeciw –          0
Wstrzymał się – 0

Stwierdzam, że Rada uchwałę podjęła.
Nr Uchwały XXXVII/192/09.

b) zaciągnięcie kredytu długoterminowego na realizację zadania
    inwestycyjnego pn.: „ Zagospodarowanie terenu wokół budynku Urzędu

   Gminy oraz Centrum Obsługi Mieszkańców” zaplanowanego w budżecie

   Gminy Żychlin na 2009 r.

Przewodnicząca Rady – odczytała projekt uchwały. Poprosiła przewodniczących
komisji o odczytanie opinii.
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p. Jadwiga Melcher – Komisja Rozwoju i Budżetu 2 głosami za przy 1
                                   wstrzymującym się pozytywnie przyjęła projekt uchwały;
p. Jacek Laska – Komisja Rolna 4 głosami za pozytywnie przyjęła projekt uchwały;
p. Roman Ostasz – 3 głosami za przy 2 przeciw pozytywnie przyjęła projekt uchwały;
p. Elżbieta Tarnowska - z powodu braku quorum, członkowie Komisji Oświaty nie
                                       wypracowali opinii do projektu uchwały. Członkowie
                                       wypowiedzą się indywidualnie na Sesji.

Przewodnicząca Rady – czy są uwagi do powyższego projektu uchwały?

p. Józef Kowalski – zwrócił uwagę czysto formalną o numeracji uchwały.

p. Andrzej Szymański – zadał pytanie, co by się stało gdyby negatywnie
przegłosowano projekt uchwały, wiedząc, że prace już trwają? Wspomniał,
że jest to najlepsza forma uzyskania środków zewnętrznych, unijnych na ten cel.

Burmistrz – poinformował radnego, że Unia Europejska na taki cel nie przeznacza
swoich środków. Gmina jak do tej pory nie zaciągała żadnych zobowiązań
związanych z pracami przed budynkiem Urzędu Gminy Żychlin.

Przewodnicząca Rady – przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.

Za –                 11
Przeciw –           1
Wstrzymał się  - 3

Stwierdzam, że Rada uchwałę podjęła.
Nr Uchwały XXXVII/193/09

c ) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację zadania

      inwestycyjnego  pn.:„ Termomodernizacja budynku Zespołu Szkolno –
      Przedszkolnego w  Żychlinie” zaplanowanego   w budżecie Gminy

     Żychlin na 2009r;

Przewodnicząca Rady – odczytała projekt uchwały.

Poprosiła przewodniczących komisji o odczytanie opinii do projektu uchwały.

p. Jadwiga Melcher – Komisja Rozwoju i Budżetu 3 głosami za pozytywnie przyjęła

                                   projekt uchwały;

p. Jacek Laska – Komisja Rolna 4 głosami za pozytywnie przyjęła projekt uchwały;

p. Roman Ostasz – Komisja Rewizyjna nie wypracowała stanowiska do projektu
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                               uchwały: 2 głosy za 2 głosy przeciw i 1 wstrzymujący;

p. Elżbieta Tarnowska - z powodu braku quorum, członkowie Komisji Oświaty nie
                                       wypracowali opinii do projektu uchwały. Członkowie
                                       wypowiedzą się indywidualnie na Sesji.

Przewodnicząca Rady – czy są uwagi do powyższego projektu uchwały?

p. Marek Jędrzejczak – w załączniku Nr 4 pod pozycją 5 kredyty i pożyczki – suma
70 000 zł.

p. Zbigniew Gałązka – poinformował o pomyłce, przesunięte zostało jedno zero,
kwota pozostaje bez zmian 700 000 zł.

Przewodnicząca Rady – przystąpiła do przegłosowania projektu uchwały.

Za – 11

Przeciw – 1

Wstrzymał się  - 3

Stwierdzam, że Rada uchwałę podjęła.

Nr Uchwały XXXVII/194/09.

d) zmiana Uchwały Nr XXXVI/191/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30

   marca 2009r. w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Sołectwa Drzewoszki;

Przewodnicząc Rady – odczytała projekt uchwały.

Czy są uwagi do powyższego projektu uchwały?

Przystąpiła do przegłosowania.

Za –                13

Przeciw –          0

Wstrzymał się – 0

Stwierdzam, że Rada uchwałę podjęła.

Nr Uchwały XXXVII/195/09.

15 minut przerwy.
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e) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej w Żychlinie

    z dnia 25 kwietnia 2008r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych

    Komisji Rady.

Przewodnicząca Rady – porosiła wnioskodawcę o przedstawienie projektu uchwały.

p. Józef Kowalski – wniósł autopoprawkę do projektu uchwały spowodowaną

rezygnację radnego p. Andrzeja Szymańskiego z bycia członkiem Komisji

Rewizyjnej.

Skład Komisji byłby następujący:

Przewodniczący – radny      -     Ostasz Roman,
Członkowie – radni               -    Głuszcz Bogdan,

 -    Jędrzejczak Marek,
- Melcher Jadwiga,
- Stefaniak Krzysztof;”

Przewodnicząca Rady – zapytała radnego p. Krzysztofa Stefaniaka, czy wyraża

chęć pracy w Komisji Rewizyjnej?

p. Krzysztof Stefaniak – odczytała pismo, w którym radny zgłasza chęć pracy

w Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie. Dotychczas pracuje tylko w jednej

Komisji – Rozwoju i Budżetu, w związku z czym może poświecić jeszcze swój czas

na pracę w Komisji Rewizyjnej.

Poinformował zebranych, że życzy sukcesów w rozprawie apelacyjnej panu radnemu

Andrzejowi Szamańskiemu. Status prawny pana radnego od 1 kwietnia 2009r. jest

niejasny. A Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Żychlinie oprócz statutowych

powinności, chciałby by znajdowała się poza wszelkimi wątpliwościami.

Zapytał się Przewodniczącej Rady jaki jest w obecnej chwili status prawny pana

radnego Andrzeja Szymańskiego.

p. Iwona Śmietanka – poinformowała radnego pana Krzysztofa Stefaniaka,

że obradują zgodnie z porządkiem obrad. I udzielenie odpowiedzi na zadane pytanie

powinna Przewodnicząca Rady udzielić w punkcie Sprawy różne.

p. Andrzej Szymański – zgłosił zapytanie, dlaczego w treści projektu uchwały

nie ma słowa autopoprawka?
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p. Iwona Śmietanka – art. 21 ustawy o samorządzie gminnym stanowi wyraźnie,

że rada ze swego grona może powoływać stałe i doraźne komisje i ona określa skład

osobowy. Na tej podstawie Rada podejmuje uchwałę  ustalenia składów osobowych

Komisji Rady. Natomiast słowo autopoprawka – jest to zwrot potoczny, który określa

zmianę wniesioną przez wnioskodawców do projektu uchwały.

p. Andrzej Szymański – złożył wniosek, by zadane pytania na posiedzeniu Komisji

Rewizyjnej otrzymał na piśmie już nie jako członek Komisji Rewizyjnej.

P. ROBERT STASIAK –ZADAŁ PYTANIE RADNEMU PANU KRZYSZTOFOWI STEFANAKOWI

  jakie jest merytoryczne uzasadnienie akcesu do Komisji Rewizyjnej. Dodał,

iż niedawni był przewodniczącym tej Komisji i na własny wniosek złożył rezygnację.

Dlaczego ponownie chce pan wstąpić do Komisji Rewizyjnej?

p. Krzysztof Stefaniak – poinformował, że rzecz dotyczy sprawy sprzed

19 miesięcy, kiedy radny złożył rezygnację z bycia przewodniczącym i członkiem

Komisji Rewizyjnej - 25 maja 2007r. Uznał, że jedynym człowiekiem w tej Radzie,

który posiada pewne doświadczenie, wiedzę, by pełnić tą funkcje Przewodniczącego

Komisji rewizyjnej jest pan mgr prawa Roman Ostasz.

Ustawa o samorządzie gminnym nie zabrania radnemu bycia w każdej Komisji. Jeśli

zajdzie potrzeba i radny zdecyduje odejść z Komisji Rewizyjnej, może wybrać

Komisję Oświaty, w której jeszcze nie był.

Przewodnicząca Rady – odczytała projekt uchwały.

p. Iwona Śmietanka – w celu formalnym poprosiła Przewodniczącą Rady,

by zapytała wszystkich członków Komisji Rewizyjnej, czy wyrażają zgodę by byli

w składzie tej Komisji.

Przewodnicząca Rady – po kolei zapytała się członków Komisji Rewizyjnej, czy

wyrażają zgodę pracować w tej Komisji?

- p. Jadwiga Melcher – tak

- p. Marek Jędrzejczak – tak

- p. Bogdan Głuszcz – tak

- p. Roman Ostasz – tak.
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Przewodnicząca Rady – przystąpiła do przegłosowania projektu uchwały.

Za –                   9

Przeciw –          4

Wstrzymał się - 2

Stwierdzam, że Rada uchwałę podjęła.

Nr Uchwały XXXVII/196/09.

Do p – tu 4. Odpowiedzi na zapytania.

Przewodnicząca Rady – z uwagi na brak pyta przystąpiła do realizacji kolejnego
punktu porządku obrad.

Do p – tu 5. Sprawy różne.

Burmistrza – poprosił o udzielenie głosu ze względu na wyjazd do Urzędu
Marszałkowskiego w celu podpisania umowy.
Zaprosił radnych do obserwowania turnieju piłki nożnej, który odbędzie się
16 kwietnia 2009r. o godzinie 09:30 na boisku przy Zespole Szkolno –
Przeszkolonym. Patronat nad turniejem objął Klub Piłkarski Widzew Łódź, patroni:
Radio Victoria, Akademia Futbolu Fundacja Widzew, Miejsko Gminny Ośrodek
Sportu i Rekreacji w Żychlinie, firma Stanno ( produkująca sprzęt sportowy, odzież
sportową) .
Turniej piłki nożnej ma na celu wyłonienie młodych chłopców, którzy w gimnazjum
rozpoczną naukę profilowaną – piłka nożna pod okiem Akademii Futbolu Widzew.
Akademia obejmuje jak na razie tylko dwa roczniki. Od sezonu 2010 rozpoczynamy
naukę z młodzieżą na poziomie klasy 4 Szkoły Podstawowej i 1 klasy Gimnazjum.
Co roku będą rozszerzane o kolejne klasy. Uczniowie będą ćwiczyć przez 6 lata pod
okiem specjalistów.

p. Robert Stasiak – zadał pytanie czy klasy starsze będą objęte tym programem?

Burmistrz – przyjęta forma nie pozwala na rozpoczęcie nauki uczniów klasy 4 i 5.
Na razie akademia Futbolu opracowała taki system, że uczniowie zaczynają naukę
w klasie 3.

p. Robert Stasiak – poformował radnych, że nieobecność na Komisji spowodowana
była wystawianiem ocen końcowych dla klas 3 i 4 technikum. Zajęcia w szkole,
w pracy, uznał za ważniejsze niż obradowanie nad projektami uchwał, które były
omawiane już na poprzednich komisjach.
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Przewodnicząca Rady – poinformowała o życzeniach, jakie wpłynęły do Rady
Miejskiej w Żychlinie od:

- p. Ewy Andrzejewskiej – dyr. Biblioteki;
- p. Elżbiety Szamańskiej – dyr. Szkoły;
- p. Barbary Pietrzak – dyr. Szkoły w Grabowie;
- p. Jacka Dysierowicza – dyr. Szkoły;
- p. Marek Materka – Prezes Zarządu;
- p. Łukasz Antczak – dyr. Szkoły wraz z radą

pedagogiczną, pracownikami, uczniami;
- p. Magdalena Konczarek – dyr. MGOKSiR w

Żychlinie.

Udzieliła odpowiedzi na pytanie radnego p. Krzysztofa Stefaniaka.
W dniu 1 kwietnia 2009r. Przewodnicząca Rady wraz z radcą prawnym p.
Waldemarem Kardaszem była na rozprawie w Sądzie Okręgowym w Łodzi.
Sąd po wysłuchaniu pełnomocników, po krótkim posiedzeniu ustnie wydał orzeczenie
oddalające odwalanie się od uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego.
Poinformowała, że pan radny Andrzej Szymański może złożyć zażalenie do Sądu
Apelacyjnego od dnia wydania orzeczenia.

p. Robert Stasiak – w związku z obowiązkami służbowymi złożył wszystkim
zebranym życzenia świąteczne.

Do p – tu 6. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady – na tym zakończyła obrady dzisiejszej Sesji, podziękowała
wszystkim za przybycie.
Zamykam obrady XXXVII Sesji Rady Miejskie w Żychlinie.

                                                                               Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                              /-/Zofia Pilarska

Protokółował:

Martyna Tołczyk


